

Proposal/Policy No:

申請書 / 保單號碼

Name of First Proposed Life Insured:

第一準保單受保人姓名

Name of Second Proposed Life Insured

(if applicable):

第二準保單受保人姓名 (如有)

Please answer following questions to facilitate underwriting process. 請回答下列問題以方便核保程序。

1. What is the nationality stated on your passport? (List all of them if more than one) 請問閣下在旅遊證件上的國籍是甚麼? (如多於一個以上, 請詳細列明)

2. Please give your current permanent residential address. 請閣下提供現時的永久住址。

3. How long did you arrive in the current country of residence? 請問閣下在現時居住的城市合共多久?

4. How long do you intend to stay in the current country of residence? 請問閣下打算在現時居住的城市逗留多久?

5. Please provide details of previous and future travels (if duration of stay is over 15 days). 請詳細提供過去及未來的旅遊記錄 (如逗留時間多於15天)。

| | Travels within the last 2 years 過去兩年旅遊的情況 | Future travels in next 2 years 未來兩年打算旅遊的情況 |
|--------------------------------|--|---|
| Dates of visits 旅遊日期 | | |
| Countries & Regions 國家及城市 | | |
| Reason for visits 旅遊目的 | | |
| Frequency 次數 | | |
| Duration of each visit 每次逗留之長短 | | |

6. What is your official status in the current country of residence? E.g. Employment visa/Dependant's visa/student's visa/Travelling visa.

請問閣下是以甚麼身份在現時的國家居住? 例如工作簽證/家屬簽證/學生簽證/旅遊簽證。

7. Please give reason of purchasing the insurance cover in a country other than your permanent place of residence.

請閣下詳述在永久居住地以外購買保險之原因。

8. Are you resident for tax purposes anywhere other than the Hong Kong?

請問閣下是否在稅務方面屬於香港以外任何地區的常駐人士?

Yes* No
是 否

*If you answer yes to this question, please tell us where and also provide the relevant Tax Identification Number (TIN).

如果閣下答是, 請在下列填上常駐國家及其有關之納稅人識別號碼。

Country

國家

Tax Identification Number (TIN)

納稅人識別號碼

Country

國家

Tax Identification Number (TIN)

納稅人識別號碼

I/We hereby DECLARE and AGREE that:

本人/吾等現聲明及同意:

the information and statements given by me/us in this Questionnaire are true and complete and not misleading to the best of my/our knowledge and shall form the basis of and be incorporated into the policy to be issued ("Policy"). If any of the information and statements given here is inaccurate or if any material facts have not been disclosed, the Company shall be entitled to cancel the Policy or to re-issue the Policy with modifications.

根據本人/吾等所知所信，由本人/吾等在此問卷中提供的資料及陳述均為真實、完整及並無誤導，並且將成為準保單(“該保單”)的一部份及構成其續發的基礎。假如有任何在此提供的資料及陳述為失實，或如有任何重要資料未被披露，則貴公司將有權取消該保單或對其條款進行修訂後重新將之續發。

Signature of First Proposed Policy Owner
第一準保單持有人簽署

Date Signed (dd/mm/yyyy)
簽署日期 (日/月/年)

Signature of Second Proposed Policy Owner (if applicable)
第二準保單持有人簽署(如有)

Date Signed (dd/mm/yyyy)
簽署日期 (日/月/年)

Signature of First Proposed Life Insured
第一準保單受保人簽署

Date Signed (dd/mm/yyyy)
簽署日期 (日/月/年)

Signature of Second Proposed Life Insured (if applicable)
第二準保單受保人簽署(如有)

Date Signed (dd/mm/yyyy)
簽署日期 (日/月/年)

Standard Life (Asia) Limited (662679) is a subsidiary of Standard Life plc and has its registered office situated at 40/F, Tower 1, Times Square, 1 Matheson Street, Causeway Bay, Hong Kong. Authorised by the Insurance Authority of Hong Kong to write Class A, Class C and Class I long term business in Hong Kong.

標準人壽保險(亞洲)有限公司(662679)是標準人壽股份有限公司附屬公司，其註冊公司地址為香港銅鑼灣勿地臣街一號時代廣場四十樓，其已獲香港保險業監理處授權於香港承保A類、C類及I類之長期業務。